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Skolebestyrelsesmøde referat 
Mandag d. 11. marts 2024 kl. 17.00 - 19.30 
Der vil være lidt brød og pålæg fra 16.45. 

 

Deltagere: 

Lars, Jakob, Lise, Katrine, Michael, Mikkel og Kirstine,  

 

Afbud 

Marina, Frederikke, Laura, Søren og Anna 

 

 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde  

Godkendt 

Skal der være noter i referatet om beslutninger? 

Lars og Jakob snakker arbejdsgang med Elevrådet og Betinna om dette til næste møde. 

 

2. Nyt fra elevrådet 

Hvordan bliver der fulgt op på elevrådets punkter? 

Lars holder møde med Betinna som følger op på det. 

Eks. Vandfontæne kommer op i indeværende skoleår. 

3. Nyt fra skoleledelse og skoleklub 

• Krænkelseshåndteringsproces på Præstø skole 

Michael retter henvendelse til Lars efter hændelse på anden skole i anden kommune i 

vinterferien. 

Vi har på Præstø skole ikke kendskab til lignende episoder hos os. 

Skulle der være et skriv til forældrene. Der blev udformet et skriv. Det bliver taget op 

på et skoleledermøde. Skolechefen har givet kontraordre på dette. Derfor kom der ikke 

et skriv ud fra ledelsen. 

Skoleledelse, lærere og bestyrelse har en god finger på pulsen og ved godt hvad der 

sker. 

Hvis der er noget vi ikke ved, så håber vi at forældre kontakter os. 

Hvad er skolens handlingsplan hvis der sker krænkelser af den ene eller anden slags? 

Forvaltningen har lavet en central handleplan som skal godkendes først. 



2 
 

Indtil videre, så holder vi os til vores antimobbestrategi. 

Vi indkalder forældre så hurtigt som muligt. Så snart vi har den fakta vi skal bruge af-

holdes mødet. 

Vi har også PLOV-planen. 

Vi holder jævnligt SSP-møder 

Vores trivselscoach er til listemøde i kommunen, hvor de forskellige ungdomssager i 

kommunen bliver gennemgået. 

Der kan laves en folder som skal ud til forældre, når kommunens strategi er vedtaget. 

• Beslutninger om besparelser fra BDO kataloget. 

Skolen kommer ikke ind under BDO’s sparekatalog. Forældrebetalingen til SFO stiger.  

• Budgetopfølgning 

Vi har endnu engang fået et nyt budget og er også blevet adviseret at der kommer æn-

dringer i løbet af året. 

Fra august 2024 skal vi ikke længere betale for elever ude af huset. Til gengæld mister 

vi også budgetposten til denne del. 

Vi har pt. Et lille overskud på 400.000,- kr. men forventer at den dykker når vi mister 

budgetdelen efter sommerferien. 

Vi mister desuden betalingen for en elev i bridge, da familien er flyttet til kommunen, 

og vi får derfor ikke betaling ude fra længere. Pr. 1/4 

• Personalenyt 

En langtidssygemeldt lærer er startet op igen 

Fagfordelingen er startet op. VI kommer til at skulle ansætte et par lærere til primært 

indskoling/Bridge 1 Samt en til generelt løft i SFO1 og SFO2. 

Vi har en der skal på barsel og her er flyttet rundt på nogle af lærerne.  

• Sygestatistik for 2023. 

Fra januar-juli 2023 ligger vi på samme niveau eller under. Fra september frem til de-

cember kommer der langtidssygemeldinger. 13 måneders sygemeldinger fordelt på 4 

ansatte fra september til december. Derudover kommer der Corona, RS og influenza i 

november og december 

Vi er steget fra 4,7% til 6,3%. Vi skal tilbage på under 5% 

Lars gennemgår fraværsrapport ned til mindste detalje. 

• Gentænkning af Præstø skoles logo. 

Lars gennemgår gammel proces for æblelogoet. 

Der mangler noget med faglighed i værdigrundlaget. 

Hvordan skal det forankres? Bestyrelse, elever, personale skal være med ind over. 

Principperne bør også tænkes ind i dette. 

Ordene skal være inkluderende og appellere til elever og forældre. 

Dette skal tages op på senere tidspunkt. Under verdensmålsugen vil det være godt. 

Der skal dog være en proces op til.  

Det skal ikke kun bære præg af verdensmålsugen. 

Lars laver oplæg til bestyrelsesmødet i maj måned. 
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4. Anvendelse af elektroniske hjælpemidler 

• Status på udkast til princip (Søren) 

Søren er her ikke i dag. Vi skyder det til næste gang. 

Der er kommet guidelines fra UVM.  

Vi kan tænke det ind i princippet. 

Lektie til næste gang. Læs princippet igen, og send tanker til Michael til næste gang. 

Michael skal have det senest 10 dage før. 

5. Nyt fra formanden. 

• Valg til skolebestyrelsen og opstilling af valgkomité 

Der er ikke kommet noget udspil fra kommunen endnu, så vi kan ikke følge op på dette. 

 

6. Nyt fra forældreforeningen 

Forældreforeningen har været forbi det lille elevråd. De vil gerne spille noget skuespil, og 

hyre en skuespiller til at hjælpe med dette.  

Anette har inviteret til en forventningsafstemning. Så vi kan finde ud af hvad der er tænkt. 

Man kunne godt lave en dramadag, hvor der kommer en dramadag ud og lavede en en-

dagsevent med nogle klasser. 

ærgerligt at forældreforeningens skolefesten bliver aflyst. 

 

7. Evt. 

-  

8. Noter til fremtidige møder  

- Handleplan for verdensmålscertificeringen skal være med på et af de fremtidige 

møder 

- Princip til Meddelelsesbogen skal der også kommenteres på senest 10 dage før til 

Michael. 

 

Kommende mødedatoer for 2024 

 
15. april -  
13. maj 
10. juni 
19. august  
30. september  
18. november  

 
 

 


